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Sjednica je počela sa radom u 10,00 sati. 
 
Sjednicom je predsjedavao predsjednik Skupštine opštine, Osman Subašić. 
 
Prije prozivke odbornika, Skupština je na osnovu Izvještaja Opštinske izborne komisije 
konstatovala da je odborniku dr Zoranu Srzentiću, zbog izbora za predsjednika Opštine Bar, 
prestao mandat odbornika, kao i odborniku DPS-a Vidu Dabanoviću i odborniku Pozitivne CG 
Goranu Đuroviću, zbog podnošenja ostavki i verifikovala mandate novim odbornicima, Sonji 
Stanišljević i Marku Brnjadi iz DPS-a i Eminu Durakoviću iz Pozitivne CG. 
 
Odbornica Snežana Jonica je, obraćajući se proceduralno, istakla da Opštinska izborna komisija 
na dan 29.10.2014. godine, kada je donijela Izvještaj o popuni upražnjenih odborničkih mjesta u 
Skupštini opštine Bar nema legitimitet, obzirom da joj je istekao mandat i da je Zakonom o izboru 
odbornika i poslanika propisano da će se opštinske izborne komisije imenovati u roku od 60 dana 
od dana održavanja lokalnih izbora, te da postoji mogućnost da će u zakonskoj proceduri iskoristiti 
pravo da provjeri zakonitost njenih akata. 
 
Predsjednik Skupštine opštine Osman Subašić se složio sa konstatacijom odbornice Snežane 
Jonice, istakavši da je razlog što još uvijek nije imenovana Opštinska izborna komisija taj što je, 
između ostalog, bilo potrebno imenovati radna tijela Skupštine, t.j. Odbor za izbor i imenovanja 
koji će za narednu sjednicu predložiti imenovanje Opštinske izborne komisije, te da će na narednoj 
sjednici na dnevnom redu biti Predlog Odluke o imenovanju Opštinske izborne komisije. 
  
Nakon izvršene prozivke odbornika, predsjednik Skupštine je konstatovao, da od ukupno 37 
odbornika, koliko broji Skupština, sjednici prisustvuju 35odbornika i da Skupština može da radi i 
punovažno odlučuje.  
 
Prilikom prozivke utvrđeno je da sjednici ne prisustvuju odbornici: Zoran Tajić, Ranka 
Šljivančanin i Emin Duraković. 
 
Sjednici su prisustvovali predsjednik Opštine, starješine organa lokalne uprave i direktori javnih 
preduzeća čiji je osnivač Opština Bar. 
 
Rad sjednice pratili su predstavnici medija.  
   
Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda, Skupština je, bez rasprave, jednoglasno, donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Zapisnik sa II sjednice Skupštine opštine Bar, održane 08.10.2014. godine. 
 
UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA : 
 
Prilikom utvrđivanja dnevnog reda, odbornik Savo Vujošević je predložio da se dnevni red 
današnje sjednice dopuni sa sljedećim tačkama: 
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1. ''Da SO Bar donese odluku, da se povuče saglasnost Opštine Bar o prodaji zemljišta iz imovine 
Opštine Bar označene kao katastarska parcela br.1278/7, ukupne površine 188.779 m2 upisane 
u listu nepokretnosti br. 273 KO Mišići (lokalitet ''Kraljičina plaža'') 

2. Da SO Bar donese odluku da se pokretne postupak poništenja ugovora od 08.08.2007.godine, i 
ugovora koji je potpisan 30.09.2013.godine, koje je u ime opštine Bar, potpisao predsjednik 
opštine Bar Žarko Pavićević, bez ovlašćenja SO Bar, a na štetu opštine Bar i građana Bara.  

3. Da SO Bar donese odluku o pokretanju inicijative prema Skupštini Crne Gore i Vladi Crne 
Gore, kako bi se preispitala privatizacija ''Primorke'' Bar i drugih preduzeća na teritoriji barske 
opštine(''KTGT, ''Rumijatrans'', ''Izbor'' i dr.) i na taj način se pomoglo obespravljenim i 
omalovaženim  radnicama pomenutih preduzeća. 

4. Da SO Bar donese odluku o pokretanju inicijative prema Vladi CG da se kapital koji je opština 
Bar uložila u preduzeću: AD Marina Bar, ''Luka Bar'', KTIGT AD Bar i dr vrati opštini Bar. 

5. Da rukovodioci odnosno načelnici Uprave policije Crne Gore-PJ Bar i ANB PJ Bar informišu 
odobornike SO Bar o bezbjedonosnom stanju u Opštini Bar za 2013.godinu i tekuću 
2014.godinu. 

6. Da SO Bar donese odluku da se uradi cjelokupna revizija finansijskog poslovanja opštine Bar u 
zadnjih osma godina, kako bi se na taj način dobilo pravo finansijsko stanje u opštini Bar. 

7. Da se SO Bar dostavi Predlog odluke o završnom računu Budžeta za 2013.godinu, kao i da se 
podnese od nadležnog Sekretarijata Izvještaj o trenutnoj finansijskoj situaciji u Opštini. 

8. Da se SO Bar podnese Izvještaj o radu predsjednika Opštine i radu organa lokalne uprave i 
Službi za 2013.godinu. 

9. Da predsjednik Opštine podnese Izvještaj SO o realizaciji zaključaka sa sjednice SO Bar 
održane 15.06.2012.godine, a koji se odnosi na realizaciju DUP-a''Maljevik'' 

10. Da predsjednik Opštine, direktori javnih preduzeća kao i rukovodioci ostalih nadležnih službi 
kojima su dodijeljeni stanovi u zgradama solidarnosti iz kvote (72 stana) koliko je pripalo 
Opštini Bar povodom raspodjele istih podnesu izvještaj SO Bar, koja lica su dobila stanove i 
pod kojim uslovima, kao i to da SO Bar donese Odluku da se raspodjela preostalih stanova koji 
pripadaju Opštini Bar u zgradama solidarnosti, ne može vršiti bez odluke SO Bar.  

11. Da predsjednik Opštine podnese izvještaj SO Bar u vezi zgrade za zdravstvene i prosvetne 
radnike kao i da SO Bar uputi zahtjev Ministarstvu prosvjete i Ministarstvu zdravlja CG i 
Republičkom fondu zdravstva CG, da isti obavijeste SO Bar o zgradi koja se gradi za 
prosvjetne i zdravstvene radnike, zbog čega kasni izgradnja i useljenje pomenutih radnika, ko 
je kriv za toliko kašnjenje, koliko stanova je u izgradnji i koliko će biti ukupno završeno 
stanova, za koga je izgrađen višak od 11 stanova, spisak lica koja su dobila stanove i pod kojim 
uslovima i da li će nadležna ministarstva i na koji način pokušati da zaštite interese prosvjetnih 
i zdravstvenih radnika?" 

 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je obavijestio Skupštinu da Klub odbornika DPS-a neće podržati 
predloge odbornika Sava Vujoševića za dopunu dnevnog reda sjednice, iz razloga što će  vladajuća 
koalicija, u narednom periodu. 
 
Odbornica Snežana Jonica je, u svom proceduralnom reagovanju, istakla da, saglasno članu 78 
Poslovnika o radu SO Bar, pravo da govori ima samo onaj ko ima predlog za izmjenu, odnosno 
dopunu dnevnog reda, te da, imajući u vidu  navedeno, odbornik mr Zarija Franović nije imao 
pravo da dobije riječ. 
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Nakon toga Skupština je pristupila izjašnjavanju o svakom predlogu pojedinačno. 
 
1. PREDLOG 
''Da SO Bar donese odluku, da se povuče saglasnost Opštine Bar o prodaji zemljišta iz imovine 
Opštine Bar označe kao kat. parcela br. 1278/7, ukupne površine 188.779 m2 upisane u listu 
nepokretnosti br. 273 Ko Mišići(lokalitet ''Kraljičina plaža'')''. 
 
Skupština, većinom glasova  11 ''za'',  13 ''protiv'' i  10 ''uzdržana'', nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
2. PREDLOG 
''Da SO Bar donese odluku da se pokretne postupak poništenja ugovora od 08.08.2007.godine, i 
ugovora koji je potpisan 30.09.2013.godine, koje je u ime opštine Bar, potpisao predsjednik 
opštine Bar Žarko Pavićević, bez ovlašćenja SO Bar, a na štetu opštine Bar i građana Bara. '' 
  
Skupština, većinom glasova  11 ''za'',  13  ''protiv'' i  10 ''uzdržana'', nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
3. PREDLOG 
''Da SO Bar donese odluku o pokretanju inicijative prema Skupštini Crne Gore i Vladi Crne Gore, 
kako bi se preispitala privatizacija ''Primorke'' Bar i drugih preduzeća na teritoriji barske 
opštine(''KTGT, ''Rumijatrans'', ''Izbor'' i dr.) i na taj način se pomoglo obespravljenim i 
omalovaženim radnicama pomenutih preduzeća.'' 
 
Skupština, većinom glasova  11 ''za'',   13''protiv'' i  10 ''uzdržanih'', nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
4. PREDLOG 
 
''Da SO Bar donese odluku o pokretanju inicijative prema Vladi CG da se kapital koji je opština 
Bar uložila u preduzeću: AD Marina Bar, ''Luka Bar'', KTIGT AD Bar i dr vrati opštini Bar.'' 
 
Skupština, većinom glasova  11''za'',  13 ''protiv'' i   10 ''uzdržanih'', nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
5. PREDLOG 
''Da rukovodioci odnosno načelnici Uprave policije Crne Gore-PJ Bar i ANB PJ Bar informišu 
odobornike SO Bar o bezbjedonosnom stanju u Opštini Bar za 2013.godinu i tekuću 2014.godinu.'' 
 
Skupština , većinom glasova  11 ''za'',   13 ''protiv'' i 10 ''uzdržanih'' nije bilo, nije prihvatila 
navedeni predlog. 
 
 
6. PREDLOG 
''Da SO Bar donese odluku da se uradi cjelokupna revizija finansijskog poslovanja opštine Bar u 
zadnjih osma godina, kako bi se na taj način dobilo pravo finansijsko stanje u opštini Bar.'' 
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Skupština , većinom glasova   11 ''za'',  13 ''protiv'' i 10 ''uzdržanih'', nije prihvatila 
navedeni predlog. 
 
7. PREDLOG 
" Da se SO Bar dostavi Predlog odluke o završnom računu Budžeta za 2013.godinu, kao i da se 
podnese od nadležnog Sekretarijata Izvještaj o trenutnoj finansijskoj situaciji u Opštini." 
 
Skupština , većinom glasova  11 ''za'', 13  ''protiv'' i 10''uzdržanih'', nije prihvatila navedeni 
predlog. 

 
8. PREDLOG 
"Da se SO Bar podnese Izvještaj o radu predsjednika Opštine i radu organa lokalne uprave i Službi 
za 2013.godinu." 

 
Skupština , većinom glasova 11  'za'', 13  ''protiv'' i 10  ''uzdržanih'', nije prihvatila navedeni 
predlog. 

 
9. PREDLOG 
"Da predsjednik Opštine podnese Izvještaj SO o realizaciji zaključaka sa sjednice SO Bar održane 
15.06.2012.godine, a koji se odnosi na realizaciju DUP-a''Maljevik''. 
 
Skupština , većinom glasova 11''za'',  13  ''protiv'' i 10  ''uzdržanih'' , nije prihvatila 
navedeni predlog. 

 
10. PREDLOG 
"Da predsjednik Opštine, direktori javnih preduzeća kao i rukovodioci ostalih nadležnih službi 
kojima su dodijeljeni stanovi u zgradama solidarnosti iz kvote (72 stana) koliko je pripalo Opštini 
Bar povodom raspodjele istih podnesu izvještaj SO Bar, koja lica su dobila stanove i pod kojim 
uslovima, kao i to da SO Bar donese Odluku da se raspodjela preostalih stanova koji pripadaju 
Opštini Bar u zgradama solidarnosti, ne može vršiti bez odluke SO Bar. " 
 
Skupština, većinom glasova 11 ''za'', 13 ''protiv'' i 10 ''uzdržanih'' , nije prihvatila navedeni 
predlog. 

 
11. PREDLOG 
"Da predsjednik Opštine podnese izvještaj SO Bar u vezi zgrade za zdravstvene i prosvetne 
radnike kao i da SO Bar uputi zahtjev Ministarstvu prosvjete i Ministarstvu zdravlja CG i 
Republičkom fondu zdravstva CG, da isti obavijeste SO Bar o zgradi koja se gradi za prosvjetne i 
zdravstvene radnike, zbog čega kasni izgradnja i useljenje pomenutih radnika, ko je kriv za toliko 
kašnjenje, koliko stanova je u izgradnji i koliko će biti ukupno završeno stanova, za koga je 
izgrađen višak od 11 stanova, spisak lica koja su dobila stanove i pod kojim uslovima i da li će 
nadležna ministarstva i na koji način pokušati da zaštite interese prosvjetnih i zdravstvenih 
radnika?" 
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Skupština, većinom glasova 11 ''za'', 13 ''protiv'' i 10 ''uzdržanih'', nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
Nakon toga, Skupština je, jednoglasno, utvrdila sljedeći 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Predlozi Odbora za izbor i imenovanja: 
 
a) Predlog Odluke o imenovanju Odbora za Statut i propise 
b) Predlog Odluke o imenovanju Odbora za finansije i privredu 
c) Predlog Odluke o imenovanju Odbora za planiranje i uređenje prostora i komunalno  

stambenu djelatnost  
d) Predlog Odluke o imenovanju Odbora za društvene djelatnosti 
e) Predlog Odluke o imenovanju Odbora za međuopštinsku i međunarodnu saradnju  
f)  Predlog Odluke o imenovanju Upravnog odbora JP „Komunalne djelatnosti“ Bar 
g) Predlog Odluke o imenovanju Upravnog odbora JP „Vodovod i kanalizacija“ Bar 
h) Predlog  Odluke o imenovanju Upravnog odbora JP „Kulturni centar“ Bar 
i) Predlog Odluke o imenovanju Upravnog odbora JP„Sportsko-rekreativni centar“ 

Bar  
j)  Predlog  Odluke  o imenovanju Upravnog odbora JP „Rumija“ Bar 

 
RAD PO UTVRĐENOM DNEVNOM REDU 
 
1. TAČKA  
PREDLOZI ODBORA ZA IZBOR I IMENOVANJA  
 
a)Predlog Odluke o imenovanju Odbora za Statut i propise 
 
Skupština je, bez rasprave, jednoglasno, donijela sljedeći 
 

Z  A  K  LJ  U Č  A  K 
 
Usvaja se Odluka o imenovanju Odbora za Statut i propise, u sljedećem sastavu: 
 

1. Savo Vujošević, predsjednik 
2. Slobo Pajović, član 
3. Branka Nikezić, član 
4. mr Nada Marstijepović, član 
5. Snežana Jonica, član 

 
b) Predlog Odluke o imenovanju Odbora za finansije i privredu  
 
Skupština je, bez rasprave,  jednoglasno, donijela sljedeći 
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Z  A  K  LJ  U Č  A  K 
 
Usvaja se Odluka o imenovanju Odbora za finansije i privredu, u sljedećem sastavu: 
 

1. Branko Brankovi ć, predsjednik 
2. Đuro Pejović, član 
3. Damir Rašketić, član 
4. Zoran Taji ć, član 
5. Radomir Novaković, član 
 

 c) Predlog Odluke o imenovanju Odbora za planiranje i uređenje prostora i komunalno   
stambenu djelatnost 
 
Skupština je, bez rasprave,  jednoglasno, donijela sljedeći 
 

 
Z  A  K  LJ  U Č  A  K 

 
Usvaja se Odluka o imenovanju Odbora za planiranje, uređenje prostora i komunalno-
stambenu djelatnost, u sljedećem sastavu: 
 

1. mr Zarija Franovi ć, predsjednik 
2. Aleksandar Markovi ć, član 
3. Aleksandra Kosović, član 
4. mr Dejan Đurović, član 
5. Radomir Novaković, član 

 
 d) Predlog Odluke o imenovanju Odbora za društvene djelatnosti 
 
Skupština je, bez rasprave, jednoglasno, donijela sljedeći 
 

 
Z  A  K  LJ  U Č  A  K 

 
Usvaja se Odluka o imenovanju Odbora za društvene djelatnosti, u sljedećem sastavu: 
 

1. mr Mladen Zagarčanin, predsjednik 
   2. mr Anastazija Miranović, član 
   3. dr Vesna Đokvučić, član 
   4. Omer Hodžić, član 
   5. Goran Pejović, član 

 
e) Predlog Odluke o imenovanju Odbora za međuopštinsku i međunarodnu saradnju  
 
Skupština je, bez rasprave,  jednoglasno, donijela sljedeći 
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Z  A  K  LJ  U Č  A  K 
 
Usvaja se Odluka o imenovanju Odbora za međuopštinsku i međunarodnu saradnju, u 
sljedećem sastavu: 
 

1. Nedeljko Lale Čović, predsjednik 
2. Branka Nikezić, član 
3. dr Radovan Orlandić, član 
4. Ranka Šljivančanin, član 
5. Munib Li čina, član 

 
f/ Predlog Odluke o imenovanju Upravnog odbora JP “Komunalne djelatnosti“ Bar 
 
Po predlozima odluka o imenovanju upravih odbora javnih preduzeća, čiji je osnivač Skupština 
opštine Bar,  vođena je jedinstvena rasprava. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici: mr Dejan Đurović, mr Zarija Franovi ć, Snežana Jonica, 
Branka Nikezić, Savo Vujošević, dr Srđan Kalini ć i predsjednik Skupštine Osman Subašić. 
 
Pravo na  institut „slobodna stolica“, koristio je Slavko Petrović, predstavnik NVO „Teatar 
Čedo Dragović“, Bar i to po Predlogu Odluke o imenovanju UO JP „Kulturni centar“ Bar. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović, u ime Kluba odbornika DF-a, obavijestio je Skupštinu da odbornici 
tog Kluba neće glasati za predložene odluke o imenovanju upravnih odbora javnih preduzeća i 
predložio da se navedeni predlozi skinu iz dnevnog reda sjednice. 
Takođe, predložio je da u upravnim odborima budu predloženi predstavnici opozicije, koji u 
narednom periodu, za svoj rad, ne bi primali naknadu, sve dok se finansijsko stanje u lokalnoj 
upravi ne konsoliduje. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je, u ime Kluba odbornika DPS-a, obavijestio Skupštinu da će taj 
Klub glasati za predložene odluke o imenovanju upravnih odbora, uz napomenu da je rok za 
transformaciju javnih preduzeća istekao 31.07.2013. godine, te da bi već na narednoj sjednici 
trebalo donijeti zaključak, kojim će se zadužiti nadležni organi upravljanja da, u skladu sa važećim 
Zakonom, sprovedu postupak transformisanja javnih preduzeća u društva sa ograničenom 
odgovornošću. 
 
Odbornica Snežana Jonica se složila sa odbornikom mr Zarijom Franovićem, u dijelu njegovog 
izlaganja koje se odnosilo na to da  javna preduzeća do sada nijesu funkcionisala u skladu sa 
Zakonom i da ih što prije treba transformisati saglasno važećim propisima. 
 
Dalje, istakla je da, obzirom na 43 % odborničkih mjesta, koja je, nakon lokalnih izbora, opozicija 
osvojila u Skupštini opštine Bar, predstavnici opozicije treba da budu zastupljeni u strukturi 
upravnih odbora javnih preduzeća. 
 
Takođe, obavijestila je Skupštinu da je, na sjednici Odbora za izbor i imenovanja, izdvojila 
mišljenje jer je imala primjedbu da uz predloge kandidata za predsjednike i članove upravnih 
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odbora, koje su podnijele Demokratska partija socijalista i Socijaldemokratska partija, nijesu 
dostavljene biografije, što je rezultiralo da ih odbornici dobiju na sjednici Skupštine, te da je 
Socijalistička narodna partija dostavila predloge kandidata sa biografijama, koji bi svojim znanjem 
doprinijeli kvalitetu rada javnih preduzeća po oblastima. 
 
Imajući u vidu biografije kandidata koje su dostavile Demokratska partija socijalista i 
Socijaldemokratska partija, istakla je da je cilj bio da se članstvom u upravnim odborima zadovolji 
politički interes, a ne da se stručnošću i kvalitetom doprinese boljem funkconisanju javnih 
preduzeća. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je istakao da je Zakon o javnim preduzećima stavljen van snage, te 
da su nadležni sekretari lokalne uprave, u skladu sa propisima, već trebali da preduzmu 
odgovarajuće aktivnosti koje se tiču transformacije javnih preduzeća i ukazao na to da su isplate 
naknada predsjednicima i članovima upravnih odbora nezakonite, jer Zaključak SO Bar iz 2006. 
godine, kojim je propisana visina te naknade, nije poštovan, u smislu što je ista, koja je isplaćivana 
u pojedinim upravnim odborima javnih preduzeća, bila znatno viša.  
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je ponovio da treba imenovati upravne odbore u sastavu kako je 
predloženo, nakon čega će oni preći u v.d. stanje i u tom sastavu raditi na transformaciji javnih 
preduzeća, onako kako je Zakonom propisano. 
 
Predsjednik NVO „Teatar Čedo Dragović“ Bar, Slavko Petrović je koristeći institut „slobodna 
stolica“, upoznao Skupštinu sa aktivnostima navedene NVO i predložio da u upravnim odborima 
javnih preduzeća treba da budu imenovana lica čiji je posao vezan za djelatnost javnih preduzeća, 
da predloženi kandidati za predsjednike i članove upravnih odbora treba da podnesu svoje 
biografije, kao dokaz da će njihova stručnost biti korisna za funksionisanje preduzeća, te da u 
navedenim organima upravljanja treba da budu imenovani i predstavnici nevladinog sektora.  
 
Odbornica Branka Nikezić je predložila da imenovanje upravnih odbora javnih preduzeća treba 
da bude prelazno rješenje dok se, u narednom periodu, ne preduzmu odgovarajuće aktivnosti , koje 
se tiču transformisanja tih javnih preduzeća, u skladu sa važećim propisima i istakla da su 
kriterijumi na osnovu kojih je Demokratska partija socijalista predložila 12 kandidata za 
predsjednike i članove upravnih odbora, prvenstveno bili njihove stručne kvalifikacije, teritorijalna 
zastupljenost, starosna dob, ali i partijska aktivnost. 
 
Odbornik Savo Vujošević je istakao da je imenovanje upravnih odbora javnih preduzeća, na 
današnjoj sjednici, nezakonito, jer je suprotno Zakonu o unapređenju poslovnog ambijenta, kao i iz 
razloga što je javna preduzeća trebalo transformisati najkasnije do 31.07.2013. godine i predložio 
da Skupština donese zaključak, kojim će se obustaviti isplate naknada predsjednicima i članovima 
u upravnim odborima, t.j. budućim odborima direktora, sve dok se ne uspostavi finansijska 
konsolidacija lokalne uprave. 
  
Nakon rasprave, pristupilo se izjašnjavanju o predlogu odbornika Dejana Đurovića da se 
predlozi odluka o imenovanju upravnih odbora u javnim preduzećima skinu iz dnevnog reda 
sjednice, iz razloga što su navedeni predlozi u suprotnosti sa Zakonom o lokalnoj samoupravi 
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(„Sl.list RCG“, broj 42/03, 28/04, 75/05, 13/06 i „Sl.list CG“, broj 88/09, 03/10, 38/12 i 10/14), 
kojim je stavljen van snage Zakon o javnim preduzećima („Sl.list RCG“, 6/91) 
 
Skupština je, većinom glasova 13 „za“, 21 „protiv“ i „uzdržanih“ nij e bilo, donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Odbija se predlog odbornika Dejana Đurovića da se predlozi odluka o imenovanju upravnih 
odbora u javnim preduzećima skinu iz dnevnog reda sjednice, iz razloga što su navedeni 
predlozi u suprotnosti sa Zakonom o lokalnoj samoupravi („Sl.list RCG“, broj 42/03, 28/04, 
75/05, 13/06 i „Sl.list CG“, broj 88/09, 03/10, 38/12 i 10/14), kojim je stavljen van snage 
Zakon o javnim preduzećima („Sl.list RCG“, 6/91). 
 
Nakon toga, saglasno članu 100 Poslovnika o radu Skupštine, na zahtjev opozicionih odbornika, 
odbornici su, o predlozima odluka o imenovanju upravnih odbora javnih preduzeća, čiji je osnivač 
SO Bar,  glasali po prozivci. 
  
f) Predlog Odluke o imenovanju Upravnog odbora JP „Komunalne djelatnosti“ Bar 
 
Skupština je, većinom glasova, 20 „za“,  11 „protiv“ i  2  „uzdržana“ donijela sljedeći  
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o imenovanju Upravnog odbora JP“Komunalne djelatnosti“ Bar, u 
sljedećem sastavu:  
 

1. Đorđije Đukanović, predsjednik 
2. Miloš Fuštić, član 
3. Miloš Franović, član 
4. Ramazan Ramušević, član 
5. Branislav Plamenac, predstavnik radnika,  član 

 
g/ Predlog Odluke o imenovanju Upravnog odbora JP “Vodovod i kanalizacija“ Bar 
 
Skupština je, većinom glasova,  21 „za“, 11 „protiv“ i  „uzdržanih“ nije bilo, donijela sljedeći  
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o imenovanju Upravnog odbora JP“Vodovod i kanalizacija“ Bar, u 
sljedećem sastavu:  

 
1.  Svetozar Đurović, predsjednik 
2. Željka Bišević, član 
3. Svetlana Gažević,član 
4. Aleksandar Markolovi ć, član 
5. Jovan Stojanović, predstavnik radnika,  član 
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h/ Predlog Odluke o imenovanju Upravnog odbora JP“Kulturni centar’’Bar“.  
 
Skupština je, većinom glasova,  21 „za“,  11 „protiv“ i  „uzdržanih“  nije bilo, donijela 
sljedeći  
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o imenovanju Upravnog odbora JP“Kulturni centar’’Bar“, u sljede ćem 
sastavu:  
 

1. Vladimir Domazetović, predsjednik 
2.  Naser Kraja, član 
3.  Rajko Joličić, član 
4.  Željko Milovi ć, član 
5.  Milun Lutovac, predstavnik radnika, član 

 
i/ Predlog Odluke o imenovanju Upravnog odbora JP “Sportsko-rekreativni centar“ Bar  
 
Skupština je, većinom glasova,  21 "za", 12 "protiv" i "uzdržanih“ n ije bilo, donijela sljedeći  
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Odluka o imenovanju Upravnog odbora JP “Sportsko-rekreativni centar“ Bar , u 
sastavu: 
 

1. Danilo Orlandić, predsjednik 
2. Damir Kalamperović, član 
3. Marina Paladin, član 
4. Oliver Merdović, član 
5. Borivoje Raičević, predstavnik radnika,  član 

 
j/ Predlog Odluke o imenovanju Upravnog odbora  JP za uzgoj, zaštitu i lov divljači 
“Rumija“ Bar.  
 
Skupština je, većinom glasova,  21 "za", 12 "protiv" i "uzdržanih“ n ije bilo, donijela sljedeći  
 

               Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Odluka o imenovanju Upravnog odbora  JP za uzgoj, zaštitu i lov divljači 
“Rumija“ Bar, u sastavu: 

1. Zlatko Smajević, predsjednik 
2. Velija Mehović, član 
3. Nermin Škretović, član 
4. Milan Čelebić, član 
5. Veselin Milić, predstavnik radnika, član 
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ODBORNIČKA PITANJA  
 
Odbornik SAVO VUJOŠEVI Ć je, komentarišući odgovor na postavljeno odborničko pitanje, 
koje se odnosi na dostavljanje izvoda iz banaka vezano za uplatu i isplatu finansijskih sredstava, 
koja su vršena između Opštine Bar, svih javnih preduzeća, čiji je osnivač SO Bar i drugih 
lica(fizičkih i pravnih) u vremenskom periodu od 01.04. do 19.09.2014.godine,  postavio sljedeće  
 
dopunsko odborničko pitanje: 
 
'' Tražim da mi se, u elektronskom obliku (narezano na DVD) dostavi pismeno obavještenje 
(izvode iz banaka), vezano za uplatu i isplatu finansijskih sredstava, koja su vršena između Opštine 
Bar, svih javnih preduzeća čiji je osnivač SO Bar i drugih lica( fizičkih i pravnih) u vremenskom 
periodu od 01.04. do 19.09.2014.godine ?'' 
 
Odbornik SAVO VUJOŠEVI Ć je postavio sljedeća odbornička pitanja: 
 
1. "Koliko je urbanističkih parcela opštine Bar prodala od 2006.godine do novembra mjeseca 
2014.godine, na kojim lokacijama, po kojim cijenama, kome su prodate i za koju spratnost objekta, 
da li je za te urbanističke parcele poslije prodaje vršena izmjena DUP-a kojem iste pripadaju, kada 
je vršena izmjena planova i kojim aktima i koji su razlozi zašto su mijenjani planovi ako su 
mijenjani? 
Takođe, dopisom broj 032-07-sl. od 10.07.2013.godine, dostavili ste mi ugovore i anekse ugovora 
o izradi planskih dokumenata od 2007.godine, do 2013.godine. Kolika je vrijednost ovih ugovora, 
koliko su koštale geodetske podloge i da li je to ušlo u cijenu koštanja, i da li se doneseni separati 
za realizaciju DUP-ova?'' 
 
2."Koliko je ukupno puta žiro račun Opštine Bar bio blokiran u zadnje dvije godine i zbog čega"? 
 
3."Koliko je ukupno finansijsko dugovanje i stanje na žiro računu Opštine Bar, bilo na dan 
07.10.2014. godine i koliko je isto na dan 05.11.2014.godine?" 
 
4.''Koliko je Opština Bar i sva javna preduzeća čiji je osnivač Opština, bilo finansijski zaduženo u 
zadnjih osma  godina, od koga, ko je donio odluke o zaduživanju i kada i koliko su sada zaduženi? 
Tražim da mi se dostave kopije odluka o zaduživanju kao i kopije ugovora povodom istog"? 
 
5.''Tražim da mi dostavite pismeno sve tenderske pozive za javne navake Opštine Bar za 
2014.godinu i odluke koje su proizašle iz navedenih poziva". 
 
6."U naselju preko puta ''buvlje'' pijace, tačnije u blizini hotela ''Faros'' po našim saznanjima počeli 
su da se izvode radovi oko 26.10.2014.godine, koji su prouzrokovali iskopavanje ulice radi 
uvođenja struje, vode i kanalizacije. Ovim radovima je onemogućeno pojedinim stanovnicima 
naselja da normalno priđu svojim kućama.  
Da li se ovi radovi izvode u skladu sa zakonskim propisima, da li postoji odobrenje za izvođenje 
ovih radova, ko je izdao odobrenje, odnosno dozvolu za izvođenje radova, koja firma je 
angažovana na izvođenju ovih radova i ko vrši nadzor nad izvođenjem radova?" 
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Odbornik mr DEJAN ĐUROVIĆ  je postavio  sljedeća odbornička pitanja: 

 
 1. "Da li je napravljen projekat za izradu pasarela u Šušanju i Sutomoru, kako bi se izvršile 
izmjene i dopune planova u kojem predviđene parcele trebaju biti izgrađene (ovo bi u mnogome 
riješilo saobraćajne probleme u ovom dijelu Jadranske magistrale)?" 
 
2. " Kad će biti završeni DUP-ovi koji su dati na izradu 2008. i 2009. godine, a rokom izrade od 
45-60 dana."? 
 
3. "Da li je je bilo javnih nabavki u toku predizborne kampanje, da li su vam transparentni tj. u 
kojim sredstvima informisanja objavljeni, gdje su sredstva uložena, ugovori sa privatnim firmama, 
i kako je izvršena isplata"? 
 
4. "Da li je izvršena kompenzacija sa privatnim firmama kao naknada za izradu ''infrastrukture '' u 
predizbornoj kampanji"? 
 
5."Koliko je tačno zaposlenih u lokalnoj samoupravi Opštine Bar, a koliko u svim javnim 
preduzećima ili DOO kako bi zakonom trebalo da bude ustrojeno, imena i prezima i njihovu 
školsku spremu i lična primanja za posljednji mjesec?" 
 
6. ''Koliko ima dužnika Agencija po osnovu naplate za komunalno opremanje i koliki je taj dug  i 
imena dužnika?" 
 
Odbornica  SNEŽANA JONICA  je postavila sljedeća odbornička pitanja: 
 
1." Da li ste zadovoljni stanjem bezbjednosti u opštini Bar"? 
 
2."Tražim da mi dostavite podatke o tome ko je sve dobio stan od Opštine Bar ili javnih preduzeća 
čiji je osnivač Skupština opštine u period od 1998 – 2014 (do dana postavljanja ovog pitanja), sa 
preciznom informacijom koja sadrži ime I prezime, podatke o stanu (kvadratura, lokacija),podatke 
o dinamici izvšenih isplata i do sada izmirenim obavezama po tom osnovu, kao i odluke o dodjeli 
navedenih stanova, za svako lice pojedinačno?" 
 
3. "Tražim da mi dostavite podatke o svim prihodima koje je Opština Bar ostvarila sa teritorije 
mjesne zajednice “Spič” u periodu od 16. jula 2014.godine do dana dostavljanja ovog pitanja, uz 
precizno navođenje o kojoj se vrsti prihoda radi''? 
 
4. "Tražim da mi dostavite podatke o dugovanjima pravnih i fizičkih lica prema Opštini Bar po 
osnovu plaćanja obaveza za komunalno opremanje, na dan postavljanja ovog pitanja, pojedinačno 
za svakog dužnika". 
 
5."Tražim da mi dostavite podatke o tome kada su po važećoj Odluci o mjesnim zajednicama 
formirani odbori mjesnih zajednica, sastav tih odbora i osnovne podatke o načinu njihovog izbora, 
kao i informaciju kada im ističe mandat?" 
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6. Tražim da mi dostavite podatke o tome koliko je radnih dana imala Skupština opštine Bar tokom 
prethodnog mandata 2010-2014.godina, odnosno taksativno navedene datue održavanja svih 
sjednica Skupštine opštine u ovom periodu uz navodjenje o kojim se sjednicama radi i dnevnom 
redu koji je razmatran na tim sjednicama. 
 
Odbornik ALEKSANDAR RAKO ČEVIĆ  je postavio sljedeća odbornička pitanja: 
 
1."Kada planirate da preostale raskrsnice i pješačke prelaze koji su bez adekvatnih olakšica za lica 
sa inveliditetom, opremite odgovarajućim elementima( rampama)"? 
 
2."Kada planirate da sanirate javna dječija igrališta koja su devastirana od osamdesetih godina 
prošlog vijeka?" 
 
3."Zbog čega iz zidova gradske galerije rastu divlje smokve, i zašto gomila slomljenih stolica stoji 
u uglu ljetnje pozornice čak i za sve vrijeme trajanja Barskog ljetopisa?" 
 
4."Zašto još nije počela izgradnja Maljevika, da li je problem u planovima i da li su riješeni sudski 
sporovi sa tamošnjim vlasnicima zemljišta?" 
 
Odbornik RADOMIR NOVAKOVIC CAKAN   je postavio sljedeća odbornička pitanja: 

 
1."Na koji način i u kojem roku će biti riješen problem vodosnabdijevanja prigradskih naselja i 
njihovo uključenje na regionalni vodovod, kako u Baru tako i u Sutomoru. 
 
2."Kada će se riješiti problem pasa i mačaka lutalica, odnosno da li je izgradnja Azila za pse i 
mačke lutalice uvrštena u Program razvoja infrastrukturnih projekata grada i u kojem roku je 
planirana njihova izgradnja?'' 
 
3."Što je Opština do sada konkretno uradila i šta namjerava da uradi na poboljšanju kvaliteta života 
u našoj zajednici u pogledu podizanja sveopšte kulture, edukacije i pomoći poljoprivrednicima, 
vinarima,maslinarima, pčelarima i ribarima iz našeg grada u smislu njihove promocije i 
brendiranja lokalnih proizvoda?" 
 
Odbornik mr  MLADEN ZAGAR ČANIN  je postvio sljedeća odbornička pitanja: 
 
1. "Šta je Opština Bar uradila po pitanju primjene Zakona o muzejskoj djelatnosti, odnosno zakona 
kojim je propisano da muzeji moraju da budu samostalne ustanove. U ovom slučaju radi se o o 
obavezi odvajanja Zavičajnog muzeja i Starog grada Bara od JP „Kulturni centar''?" 
 
2."Kolika je vrijednost koeficijenta rada u svakom JP i da li je istovjetan sa koeficijentom rada u 
Opštini Bar i po kojem kriterijumu direktori javnih preduzeća mogu da imaju i petostruko veću 
platu od zaposlenih?" 
 
3. "Kada će se asfaltirati put kroz Bjeliše koji prolazi pored pruge?" 
 
4. "Kada će Mjesna zajednica Bar IV dobiti službene prostorije?" 
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Odbornica dr SRETENKA PAOVI Ć, postavila sljedeća odbornička pitanja: 
 
1."Za koji mjesec koje godine su poslednji put uplaćeni doprinosi na plate zaposlenih u Opštini 
Bar, a za koji mjesec koje godine su poslednji put uplaćeni doprinosi na plate zaposlenih u javnim 
preduzećima čiji je osnivač Skupština opštine Bar, podatke tražim za Opštinu i svako javno 
preduzeće pojedinačno". 
 
2. "Koji su projekti realizovani na prostoru Sutomora u poslednjih 6 godina sredstvima iz Budžeta 
Opštine Bar, koja je vrijednost realizovanih projekata. Podatke tražim za svaki projekat 
pojedinačno."  
 
3."Tražim da mi dostavite podatke o svim tenderima koje je raspisala Opština Bar i javna 
preduzeća čiji je osnivač Skupština opštine Bar u periodu od 2006 do 2014.godine na dan 
postavljanja odborničkog pitanja. Za svaki raspisani tender tražim da mi dostavite odluku koju je 
tenderska komisija donijela i sastav tenderske komisije." 
 
Sjednica je završila sa radom u 13,20 sati. 
 
Sastavni dio Zapisnika je fono- zapis sa sjednice. 
 
 
Broj: 030- 262/2 
Bar, 05.11.2014.godine 
 
 

SKUPŠTINA OPŠTINE BAR 
 
 
  SEKRETAR,                               PREDSJEDNIK, 
  Stevo Pejović,s.r.                                                                                             Osman Subašić,s.r.                                                                          
 
 
 
 


